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Buskerud Travforbund 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE 5 – 2021 
 
Tid:   17. november 2021 kl. 16:30 – 20:00 
Sted:  Vikersund, Østengveien 7  
Til stede: Endre Storhaug, Anita Sønsteby, Arne Rødby, Pål Sem (måtte forlate møtet kl.18.00-

18.30 under gjennomgang av høringssvaret), Mari Ann Skålien 
  og Erik Skaug  
Forfall:   
Fra adm: Hege Rokseth 
  
SAKSLISTE: 
 
Saksnr. Styreperiode Sak Ansvarlig 

S1-5 2021 – 2022 Godkjenne protokoller BT4 Styreleder 
S2-5 2021 – 2022 DNTs strategi – høringsfrist 20.11.2021 Styreleder 
S3-5 2021 – 2022 Status Myremoen Nestleder 
S4-5 2021 – 2022 Status Jarlsberg Arena Styreleder 
S5-5 2021 – 2022 Status Drammen Styreleder  
S6-5 2021 – 2022 Orientering fra selskapene Styreleder 
S7-5 2021 – 2022 Til Start evaluering (Hege skal være med på 

en DNTsamling hvor vi skal evaluere Til 
Start) 

Forbundssekretær 

S8-5 2021 – 2022 Økonomi pr.31.10 Forbundssekretær 
S9-5 2021 – 2022 Treningstider ponni, Myremoen Nestleder 

  Eventuelt   
 

 
PROTOKOLL 
 
S 1-5/21-22 Godkjenning av protokoll BT4.  

Endre sjekker muligphet for digital signering. Hege sjekker med DNT om de allerede 
har en løsning for dette 
Vedtak: Styret godkjente BT4 

 
S2-5/21-22 DNTs strategi – høringsfrist 20.11.2021   

Styret gikk gjennom forslaget fra Høstkonferansen. Styret ønsket å tillegg å sende inn 
sitt eget høringssvar.  
Vedtak: Styret godkjente den foreslåtte møteplanen 

 

S3-5/21-22 Status Myremoen 
God stemning med god fremdrift. Banen er bra. Gjesteboksene blir ferdig til søndag 
når det skal være Til Start-samling der.  
Leif-Arne Kleven er ansatt i driften, og tiden hans disponeres fra driftsstyret v/Anita 
Sønsteby. 
En av grunneierne stiller seg positivt til etablering og bruke av treningsløype.  
Det er avtalt å ha et stallmøte med alle brukerne. 
 
Vedtak: Styret tok saken til orientering.  
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S4-5/21-22 Status Jarlsberg Arena 

Skal være et møte i prosjektgruppa den 30.november. 
Vedtak: Styret tok saken til orientering 

 
S5-5/21-22 Status Drammen 

Alt er flyttet opp. Mye utstyr er lagt ut på auksjon.no.  
Vedtak: Styret tok saken til orientering 
 

S6-5/21-22 Orientering fra selskapene 
 
 Vedtak: Styret tok saken til orientering 

 
S7-5/21-22 Evaluering Til Start 
 

Vedtak: Styret tok saken til orientering 
 
S8-5/21-22 Økonomi pr.30.9 

Forbundssekretær gikk gjennom resultatrapport, som viser et foreløpig overskudd på 
97 300 kroner.  

 
Vedtak: Styret tok saken til orientering 
 

S9-5/21-22 Treningstider ponni, Myremoen 
  
 
Vedtak: Forbundssekretær utarbeider ett oppsett for ansvarsområder. 
 

 

 
 

 
 
Endre Storhaug  Anita Sønsteby                                          Arne Rødby 
 
 
 
Mari Ann Skålien Pål Sem 
 


